
JEGYZŐKÖNYV

Készült: Abádszalók Város Képviselő-testületének 2009. február 5-én tartott soron kívüli 
üléséről. 

Az ülés helye: Városháza földszinti nagyterme.

Jelen  vannak:  Bordás  Imre  polgármester,  Balogh  Gyula,  Cseh  Lajos,  Földházi  Julianna, 
Füleki  Istvánné,  Kasza  Gábor,  Kovács  Mihály,  Oláh  Imre,  Pacsai  Norbert, 
Szabó István, Szabóné Szél Terézia, Tóth Tibor képviselők. 

Meghívottként:  Somodi  Károly,  az  Abádszalók  Várost  Üzemeltető  és 
Szolgáltató  Kft.  ügyvezetője,  Szincsák  Istvánné,  a  Kft.  könyvelését  végző 
iroda részéről, Abádi Szabó Imre, a nyári programok szervezője. 

Önkormányzat részéről: Ballagó László jegyző távollétében és megbízásából 
Krupa  Mária  aljegyző,  Pál  Antalné  pénzügyi  irodavezető,  Balog  Istvánné 
jegyzőkönyvvezető.

Bordás Imre polgármester:
Köszönti  a  képviselő-testület  tagjait  és  a  meghívottakat.  Megállapítja,  hogy  a  testület 
határozatképes, az ülést megnyitja. Indítványozza, hogy a képviselő-testület a jegyzőkönyv 
hitelesítésével Földházi Julianna és Füleki Istvánné képviselőket bízza meg, majd javaslatot 
tesz az ülés napirendjére az alábbiak szerint:

Napirendi javaslat

Tárgysorozat:

1./ Abádszalók Várost Üzemeltető és Szolgáltató Kft. üzleti tervének elfogadása. 
     Előadó: Somodi Károly ügyvezető igazgató

Mivel a napirendi javaslattal kapcsolatosan észrevétel, módosító indítvány nem hangzik el, a 
képviselő-testület egyhangúlag az alábbi határozatot hozza:

6/2009. (II. 05.) képviselő-testületi határozat:
Napirendi javaslat elfogadásáról, jegyzőkönyv-hitelesítők megbízásáról

Abádszalók Város Képviselő-testülete a polgármesternek a napirendi pontok 
megtárgyalására  vonatkozó  javaslatát  elfogadja,  egyidejűleg  a  jegyzőkönyv 
hitelesítésével Földházi Julianna és Füleki Istvánné képviselőket bízza meg. 

Határozatról értesülnek:

1./ Képviselő-testület tagjai Helyben,



2./ Polgármesteri Hivatal Helyben.

1./ Napirend: Az AVÜSZ Kft. 2009. évi üzleti tervének elfogadásáról. 

Bordás Imre polgármester:
Tájékoztatja a testület  tagjait  a Jegyző úr által  leírt  javaslatról,  mely anyag az ülés előtt  - 
írásban - kiosztásra került.

Pál Antalné pénzügyi irodavezető:
Ismerteti a könyvvizsgáló által megküldött anyagot.

Oláh Imre bizottsági elnök:
Az  Ügyrendi-Pénzügyi-Idegenforgalmi  és  Várospolitikai  Bizottság  megtárgyalta  az  üzleti 
tervet, s javasolja annak elfogadását. 

Az üzleti tervvel kapcsolatosan kérdése van Füleki Istvánné, Pacsai Norbert, Balogh Gyula, 
Kasza Gábor és Oláh Imre képviselőknek, melyre Bordás Imre polgármester, Krupa Mária 
aljegyző és Somodi Károly AVÜSZ Kft. ügyvezetője válaszol. 

Oláh Imre bizottsági elnök:
Tapasztalatszerzés  céljából  célszerűnek  tartotta  volna  megtekinteni  néhány  környező 
településen  működő  hasonló  vállalkozás  működését.  Véleménye  szerint  még  több 
egyeztetésre  lett  volna  szükség  a  vállalkozás  vezetése  és  az  önkormányzat  között. 
Nehezményezi, hogy az üzleti terv nem tartalmazza a személyi állomány összetételét és annak 
bérköltségeit. Kifogásolja, hogy az üzleti terv nem tér ki a Kft. által végzett szolgáltatások 
díjtételeire.  Megítélése  szerint  lényeges  költségmegtakarítás  lenne,  ha  az  államkincstár 
végezné a Kft. könyvelését. 
Úgy gondolja, hogy amennyiben a vállalkozás nem lesz eredményes, érdemes újragondolni a 
Kft. további működtetésének kérdését. 

Tóth Tibor képviselő:
Véleménye szerint meg kell adni a lehetőséget a Kft. vezetésének arra vonatkozóan, hogy 
megkezdhesse munkáját. 

Szabóné Szél Terézia képviselő:
Szerinte  egy évnek el  kell  telnie  ahhoz,  hogy eredményeket  lássanak a Kft.  működésével 
kapcsolatosan. 

Pacsai Norbert képviselő:
El kell döntenie a testületnek, hogy bízik a Kft. munkájában, vagy felejtsék el az egészet. Az a 
véleménye, hogy 5 év elteltével tudja megmondani, hogy érdemes volt létrehozni a Kft. vagy 
nem. 

Cseh Lajos képviselő:
Az üzleti tervet jónak tartja, viszont azért nem szavazza meg, mivel újabb létszámleépítést 
tartalmaz. 

Balogh Gyula képviselő:
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Meggyőződése,  hogy  az  esélyt  meg  kell  adni  a  Kft.  vezetésének.  Aggályai  vannak  az 
idegenforgalmi  bevételek  vonatkozásában,  mivel  úgy  gondolja,  hogy  az  egyre  növekvő 
munkanélküliség következtében nem tudnak az emberek elmenni nyaralni. 

Somodi Károly Kft. ügyvezető igazgatója:
Elmondja, hogy a második üzleti terv teljesen más koncepció alapján készült, mint az előző. 
Ez már lényegesen visszafogottabb, illetve olyan jellegű költségcsökkentéseket is szerepeltet, 
amit  a  másik  üzleti  terv  nem  tartalmazott.  Minden  területen  minimalizálni  próbálták  a 
költségeket.  A  létszámkérdést  illetően  gangsúlyozza,  hogy  más  módon  nem  tud 
költségtakarékosságot  elérni,  csak  ezen  a  módon.  Aggályai  vannak  a  nyári 
vendégforgalommal  kapcsolatosan,  mely  negatív  hatással  lehet  a  büfét  bérlők  vállalkozó 
kedvére is. 

Szincsák Istvánné könyvelő:
Elmondja,  hogy bármikor vissza lehet  mondani a könyvelési  feladatok végzését,  ez a Kft. 
joga, hogy eldöntse, kivel és hogyan oldja meg ezt a feladatát. 
Az a  véleménye,  hogy egyformán érdeke  mindenkinek,  hogy jól  menjenek  a  dolgok,  jól 
működjön a Kft. 

Somodi Károly Kft. ügyvezető igazgatója:
Elmondja, hogy tervei szerint csak ebben az évben venné igénybe a könyvelési feladatokat 
végző cég szolgáltatásait, a jövő évtől a Kft. maga végezné ezeket a feladatokat is. 

Abádi Szabó Imre Parti Rádió ügyvezető igazgatója:
Tájékoztatja  a  képviselő-testületet  a  nyári  rendezvényekkel  kapcsolatos  elképzelésekről, 
melynek sikerességét természetesen nagymértékben befolyásolnak az időjárási tényezők. 

Bordás Imre polgármester:
Ismerteti pontonként a Jegyző úr által készített javaslatot, és azokat az üzleti tervvel együtt 
szavazásra bocsátja. 

A  szavazás  eredményeként  a  Képviselő-testület  9  igen,  3  nem  szavazattal  az  alábbi 
határozatot hozza:

7/2009. (II. 05.) képviselő-testületi határozat:
Az AVÜSZ Kft. 2009. évi üzleti tervének elfogadásáról

Abádszalók  Város  Képviselő-testülete  az  Abádszalók Várost  Üzemeltető  és 
Szolgáltató Korlátolt Felelősségű Társaság 2009. évi üzleti tervét megtárgyalta 
és azt  a jegyző javaslatainak figyelembevételével  (a javaslat  a  jegyzőkönyv 
mellékleteként csatolva) elfogadja. 

Határozatról értesülnek:

1.,  Észak-alföldi  Regionális  Államigazgatási  Hivatal  Jász-Nagykun-Szolnok 
Megyei Kirendeltsége Szolnok

2., AVÜSZ Kft. Ügyvezető igazgatója – Helyben
3., Polgármesteri Hivatal – Helyben
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4., Irattár

Bordás Imre polgármester:
Mivel több napirendi pont nincs, megköszöni a képviselők és a meghívottak megjelenését, a 
Képviselő-testületi ülést bezárja. 

kmf.

(: Bordás Imre:)  Ballagó László
  polgármester         jegyző távollétében

(: Krupa Mária :)
      aljegyző

(: Földházi Julianna :)     (: Füleki Istvánné :)
jegyzőkönyv-hitelesítők
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